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خبر آخر

اخبار چهره ها و گفته ها 

لزوم تعیین فضا ها و محل هایی 
برای تجمعات مردمی

حجت نظری عضو شورای شهر تهران با بیان این 
که مردم باید اعتراضات احتمالی خود را به شیوه 
مسالمت آمیز مطرح کنند، افزود: پیشتر شورای 
شهر مصوبه ای داشــت که براساس آن ایجاد 
فضا هایی برای تجمع پیش بینی شده بود که این 
مصوبه در هیئت تطبیق رد شد و اتفاقات اخیر 

ــه لازم  نــشــان داد ک
است هر چه زودتر 

ــه حــال  فــکــری ب
محل های  ایـــن 

تـــــجـــــمـــــع 
/ . کنیم

ایسنا

ناطق نوری علاقه ای به اعلام 
نظراتش ندارد

 غفوری فرد عضو جبهه پیروان با اشاره به حضور 
علی اکبر ناطق نوری در جلسات جامعه روحانیت 
مبارز و علت آن، تاکید کرد: ایشان در ایجاد هم 
گرایی میان اصولگرایان می توانند نقش جدی 
ایفا کنند ایشان به دنبال فعالیت مستقیم سیاسی 
نیستند. البته به طور قطع نظراتی سیاسی دارند 

اما قصد ندارند آن 
هــا را در جلسات 
ــان  ــیـ عـــلـــنـــی بـ

کنند./فارس

ــت ا... خامنه ای صبح دیــروز )یک  حضرت آی
شنبه( در ابتدای جلسه  درس خارج فقه درباره  
مسائل پیش آمده پس از اجرای طرح مدیریت 
مصرف سوخت، مطالبی بیان کردند. براساس 
گزارش پایگاه اطلاع رسانی دفتر حفظ و نشر 
Khamenei. ( آثار حضرت آیت ا... خامنه ای
ir( متن کامل بیانات رهبر انقلاب اسلامی 

دراین باره به شرح زیر است:
ربّ  الحمدلله  و  الرحیم.  الرحمن  ا...  بسم 
العالمین و الصّلاة و السّلام علی سیّدنا محمّد و 
آله الطّاهرین و لعنة ا... علی اعدائهم اجمعین.

 قبل از این که بحث را شروع بکنیم، من عرض 
بکنم که در این یکی دو روز خب یک حوادثی 
به دنبال مصوّبه سران کشور، سران قوا اتّفاق 
ــروز، دیشب، پریشب، در برخی از  افتاد؛ دی
و متأسّفانه مشکلاتی هم  شهرهای کشور؛ 
درست شد، تعدادی جان باختند و مراکزی 
تخریب شد؛ از این کارها هم شد در این یکی دو 
روزه. چند نکته را باید توجّه داشت؛ اوّلًا وقتی 
یک چیزی مصوّبه سران کشور هست، آدم باید 
با چشم خوش بینی به آن نگاه کند، بنده در 
این قضیّه سررشته ندارم یعنی تخصّص این 
کار را نــدارم، گفتم هم به آقایان؛ گفتم چون 
نظرات کارشناس ها هم در این قضیّه بنزین 
مختلف است، بعضی ها آن را لازم و واجب می 
دانند بعضی ها مضر می دانند، بنابراین من 
هم که صاحب نظر نیستم در این قضایا؛ گفتم 
من صاحب نظر نیستم لکن اگر سران سه قوّه 
تصمیم بگیرند، من حمایت می کنم. من این 
را گفتم، حمایت هم می کنم. سران قوایند، 
نشستند با پشتوانه کارشناسی یک تصمیمی 
بــرای کشور گرفتند، باید عمل بشود به آن 

تصمیم؛ این یک نکته.

 نکته دوّم این که خب بله، یقیناً بعضی از مردم 
از این تصمیم یا نگران می شوند یا ناراحت می 
شوند یا به ضررشان است یا خیال می کنند به 
ضررشان است، به هر تقدیر ناراضی می شوند، 
لکن آتــش زدن فــلان بانک، ایــن کــار مردم 
نیست، این کار اشرار است؛ کار اشرار است، 
این را باید توجّه داشت. در یک چنین حوادثی 
معمولًا اشرار، کینه ورزان، انسان های ناباب 
وارد میدان می شوند، گاهی بعضی از جوان 
ها هم از روی هیجان با این ها همراهی می 
کنند و این جور مفاسد را به بار می آورند. این 
مفاسد هیچ مشکلی را درست نمی کند جز 
این که علاوه بر هر مشکلی که هست، ناامنی 
بزرگ ترین  ناامنی  کند.  می  اضافه  هم  را 
ــرای هر  ــت، ب ــرای هر کشوری اس مصیبت ب
جامعه ای است، این ها قصدشان این است. 
شما ملاحظه کنید در این دو روز تقریباً یعنی 

دو شب و یک روزی که از این قضایا گذشته 
همه مراکز شرارت دنیا علیه ما، این کارها را 
از خانواده منحوس خبیث  تشویق کردند؛ 
خاندان پهلوی تا مجموعه خبیث و جنایتکار 
منافقین، این ها دارند مرتّباً در فضای مجازی 
و در جاهای دیگر تشویق می کنند، ترغیب 
می کنند که این شرارت ها انجام بگیرد. من 
عرضم این است: هیچ کس به این اشرار کمک 
نکند؛ هیچ انسان عاقل و شایسته ای که به 
کشور خــودش علاقه مند اســت، به زندگی 
راحت خودش علاقه مند است، به این ها نباید 
کمک بکند؛ این ها اشرارند، این کارها کار 

مردم معمولی نیست.
مواظبت  کنند،  ــت  دقّ البتّه  هم   مسئولین 
کنند، هرچه ممکن است از مشکلات این کار 
کم کنند. حالا من دیــروز دیدم در تلویزیون 
که بعضی از مسئولین محترم آمدند گفتند 

که ما مراقبیم که این افزایش قیمت موجب 
افزایش قیمت اجناس و کالاها نشود؛ خب 
بله، این مهم است؛ چون الان گرانی هست، 
بنا باشد بــاز اضافه بشود گرانی، خب این 
برای مردم خیلی مشکلات درست می کند؛ 
باید مراقبت کنند. این مراقبت ها را این ها 
بکنند، مسئولین حفظ امنیّت کشور هم به 
وظایفشان عمل کنند. مردم عزیز ما هم که 
خوشبختانه در قضایای گوناگون این کشور 
بصیرت خــودشــان را، آگــاهــی خــودشــان را 
ــد، بدانند که این حــوادث تلخ از  نشان دادن
ناحیه کیست و چگونه است، این آتش زدن 
و خراب کردن و ویران کردن و دعوا کردن و 
ناامنی ایجاد کردن مال چه کسی است؛ این 
هم  فهمند  می  که  کنند؛  توجّه  بفهمند،  را 
مردم، ملتفت اند؛ و از این ها فاصله بگیرند. 
این آن توصیه ما است، مسئولین کشور هم به 

وظایفشان به طور جدّی عمل کنند.
از  بــالاخــره وقتی یک تصمیمی گرفته شد 
ــت نیست،  ــوّه، بحث دول ــران سه ق ناحیه س
بحث یک وزارتخانه نیست، ســران سه قوّه 
کشور نشستند یک تصمیمی گرفتند؛ به یک 
پشتوانه کارشناسی هم متّکی است. گفتم 
من صاحب نظر نیستم در این قضیّه لکن به 
عنوان یک آدمی که می بیند مسئولین کشور 
تصمیم گرفتند. زمان امام )رضوان ا...  علیه( 
هم همین جور بود؛ یک کارهایی را مسئولین، 
سران سه قوّه تصمیم می گرفتند و اجرا می 
شد، حالا هم همین جور اســت. امیدواریم 
ان شــــاء ا... بــه کمک مـــردم، بــه هم فکری و 
هم افزایی مسئولین و دلسوزی و پیگیری آن 
ها و لطف الهی ان شــاء ا... این کار به بهترین 

وجهی پیش برود.

سخنگوی شورای نگهبان در گفت و گو با خراسان: 

از مستندات هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان استفاده می کنیم 
ــوار- سخنگوی شــورای نگهبان گفت: در  ان
بررسی صلاحیت نامزدهای انتخابات از نظر 
هیئت نظارت بر رفتار نمایندگان نه به عنوان 
مرحله قانونی بلکه از سوابق و مستندات آن 
استفاده خواهد شــد. عباسعلی کدخدایی 
در گفت وگو با خراسان درپاسخ به این سوال 
که آیا درمرحله بررسی صلاحیت نامزد های 
نمایندگان  درخــصــوص  مجلس  انتخابات 
نمایندگان  رفتار  بر  نظارت  هیئت  از  فعلی 
این  از  گفت:  خیر؟  یا  شد  خواهد  استفاده 
هیئت نه به عنوان یک مرحله قانونی بلکه از 
گزارش ها و مستندات آن ها استفاده خواهد 
شد. وی افزود: عملکرد و سوابق  نمایندگان 
در طول چهار سال نمایندگی مورد رصد قرار 
می گیرد، اگر منجر به این شود که موجبات 
سلب صلاحیت نماینده را فراهم کند، شورا 
اقدام می کند. در برخی دوره هــا نمایندگان 
تایید صلاحیت نشدند. کدخدایی درباره زمان 
آغاز بررسی صلاحیت نامزدهای انتخابات 
مجلس گفت: بررسی صلاحیت بعد از ثبت نام 
و اعلام  وزارت کشور درباره   پایان این پروسه 
آغاز می شود. سخنگوی شــورای نگهبان در 

این باره که به گفته خود شما  قانون انتخابات 
ناقص است چگونه امکان برگزاری انتخابات 
سالم وجود دارد ؟گفت: نمی توانیم به بهانه 
اشکال و نقص قانون از اجرای آن سرباز بزنیم، 
ــورای نگهبان در طول دو سال گذشته با  ش
مجلس محترم نشست های کارشناسی زیاد 

داشته، شورای نگهبان تلاش بسیاری کرد اما 
متاسفانه قانون ابتر ماند. کدخدایی درباره 
نگرانی دبیر شــورای نگهبان از تغییرات در 
وزارت کشور در سطح فرمانداران و بخشداران 
گفت: براساس گزارش های رسیده برخی از 
همکاران در وزارت کشور از گروه های خاصی 

هستند یا سوابقی دارند دبیر شورای نگهبان 
نظرشان این بود که وزارت کشور دقت بیشتری 
در این امر داشته باشند تا از آرای مردم به نحو 

احسن پاسداری شود.

ــراز هویت رای دهندگان 	  واعــظــی: احـ
مکانیزه می شود

معاون اول رئیس جمهوری مصوبه مکانیزه 
شدن احراز هویت رای دهندگان در انتخابات 
مجلس را برای اجرا به وزارت کشور و سازمان 
برنامه و بودجه ابلاغ کرد.به گزارش ایرنا به 
پیشنهاد وزارت کشور و در اجرای تبصره )۶( 
الحاقی به ماده )۱۰( قانون انتخابات مجلس 
شورای اسلامی، احراز هویت رأی دهندگان 
در انتخابات به صورت تمام ماشینی )مکانیزه( 
انجام می شود. سازمان برنامه و بودجه کشور 
موظف است، اعتبار مورد نیاز برای تجهیزات 
الکترونیکی احراز هویت برای تمامی شعب 
اخذ رأی را از اعتبارات مصوب مربوط در قانون 
بودجه سال ۱۳۹۸ کل کشور تأمین کند و در 
اختیار وزارت کشور قرار دهد تا با رعایت قوانین 

و مقررات مربوط اقدام شود.

رهبر انقلاب با اشاره به این که باید از مصوبه سران قوا درباره طرح مدیریت مصرف سوخت حمایت کرد 

افزایش قیمت بنزین نباید موجب افزایش قیمت کالاها شود 
ناامنی بزرگ ترین مصیبت برای هر کشوری است 

سرلشکر باقری: فرماندهان 
فعلی باید وظیفه انتقال تجربه به 

جوان ترها را بر عهده گیرند 
یکی  گفت:  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
از  قــوا  انتظارات فرماندهی کل  ترین  از مهم 
نیروهای مسلح موضع جانشین پروری است که 
در این زمینه هنوز با نقطه مطلوب فاصله داریم 
انتقال  وظیفه  فعلی  فرماندهان  اســت  لازم  و 
تجربه به جوان ترها را بر عهده گیرند.به گزارش 
ایسنا، سرلشکر محمد باقری روزگذشته طی 
اشتر  مالک  جشنواره  »دهمین  در  سخنانی 
ستاد کل« در جمع برگزیدگان نیروهای مسلح و 
فرماندهان سازمان های این نیروها گفت: مسئله 
اشراف فرماندهی کل قوا جزو ابتکارات شخص 
فرماندهی کل قواست و ایشان با تدبیر خودشان 
فضایی فراهم آوردند که در آن در نیروهای مسلح 
گزارش های موردی و نظارت های دوره ای  انجام 
می شودکه بر اساس آن فرم ها و سوالاتی از خود 
فرماندهان و مدیران سطوح مختلف نیروهای 
مسلح گرفته می شود و  این مسئولان در حوزه 
مسئولیت خود نیز به پرسش هایی که دربــاره 
حوزه های زیر دست آنان مطرح می شود، پاسخ 
می دهند و نشان دهند که چقدر در فراگیری 
دستورات ابلاغی درست عمل کرده اند و احیانا 
در کــار خــود چــه نقاط ضعفی می بینند یــا در 
کدام حوزه ها خود را دارای نقاط مثبت ارزیابی 
می کنند و پیشنهادشان برای بهتر شدن انجام 
امور محوله چیست؟وی تاکید کرد: بر اساس 
این گــزارش خود فرمانده باید توضیح دهد که 
چگونه توانسته نقاط ضعف را برطرف کند و نقاط 
قوت خود را توسعه دهد.سرلشکر باقری تصریح 
کرد: اگر در دولت نیز چنین نظارت و کنترلی 
امور  می شد  انجام  زیردست  مجموعه های  بر 
در قوای سه گانه بهتر پیش می رفت .براساس 
این گزارش دراین دوره از جشنواره موفق ترین 
نیروهای مسلح، نیروی زمینی سپاه و سردار 
محمد پاکپور به عنوان موفق  ترین نیرو و فرمانده 

نیرو   انتخاب شد.

دعوت ماهاتیر محمد از روحانی 
برای سفر به مالزی 

فرستاده ویژه نخست وزیر مالزی با وزیر امور خارجه 
کشورمان دیدار و گفت وگو کرد. به گزارش ایسنا، 
آقای "داتو ویرا حاجی مرزوقی یحیی" روزگذشته با 
محمد جواد ظریف دیدار و در خصوص موضوعات 
مختلف روابــط دوجانبه و دیگر حوزه های مورد 
علاقه گفت وگو و تبادل نظر کرد. ظریف در این 
دیدار زمینه های موجود برای گسترش همکاری ها 
به ویژه بر پایه شرایط اقتصادی مکمل در دو کشور 
را مورد اشــاره قرار داد و از همکاری ها در حوزه 
شرکت های دانــش بنیان به عنوان امکانی که 
می تواند در خدمت همکاری های دو کشور قرار 
گیرد یاد کرد. فرستاده ویژه ماهاتیر محمد، نخست 
وزیر مالزی نیز در این دیدار دعوتنامه رسمی نخست 
وزیــر کشورش بــرای دعــوت از رئیس جمهوری 
ــران به منظور شرکت در "کنفرانس  اسلامی ای
سران در کوآلالامپور" را که با هدف بررسی مسائل 
و معضلات جهان اسلام و یافتن راه حل در شرایط 
جدید بین المللی در مالزی برگزار می شود تقدیم 
کرد.  در همین حال وزیر خارجه کشورمان امروز 
در سمینار گفت وگو و رواداری در کتابخانه ملی 
حضور نخواهد یافت. پیش از این برخی خبرگزاری 
ها اعلام کردند، این برنامه قرار بود برای تجلیل 
از وزیر امور خارجه برگزار شود. به گزارش ایسنا، 
سید عباس موسوی سخنگوی وزارت خارجه 
گفت: »دکتر ظریف ضمن قدردانی از جمعی از 
فرهیختگان، اندیشمندان و دانشگاهیان کشور 
اعــلام کــرد که روز دوشنبه ]امـــروز[ در سمینار 
گفت وگو و رواداری در کتابخانه ملی حضور نخواهد 

یافت و بهتر است این برنامه لغو شود.«

وزارت اطلاعات:با عوامل برهم 
زدن آرامش مردم، برخورد قاطع 

می کنیم 

وزارت اطلاعات در بیانیه ای از »شناسایی و 
ــاره عوامل اصلی  انجام اقدامات مناسب« درب

اغتشاشات دو روز گذشته خبر داد. 
به گــزارش تسنیم در بیانیه وزارت اطلاعات با 
تأکید بر این که این وزارتخانه برخورد با اشرار را 
وظیفه خود می  داند و با هرگونه عوامل ناامنی و 
برهم زدن امنیت و آرامش ملت شریف برخورد 
قــاطــع مــی کــنــد، آمـــده اســـت: »عــوامــل اصلی 
اغتشاشات دو روز گذشته شناسایی شدند و اقدام 
مناسب در حال انجام است که نتیجه آن متعاقباً 

به آگاهی ملت ایران خواهد رسید. 
به یقین دشمنان دلبسته به این اقدامات همچون 
گذشته دستاوردی جز شرمندگی و سرافکندگی 

نخواهند داشت. 
برقراری امنیت و آرامش مردم شریف و ملت عزیز 
ایران را وظیفه دینی و ملی خویش می دانیم و 
به رهبر فرزانه و مردم سربلند کشور اطمینان 
می دهیم که در این راه از هیچ گونه مجاهدتی 

دریغ نخواهیم کرد.«
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